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Po skirogainingu jsem dala běžky do skříně a zahájila jarní sezonu tradičním závodem Pražské
zimní ligy. K účasti jsem zmámila dva kamarády ze skauta, dítě dala na hlídání mužovi, takže
nic nebránilo cestě do Prahy.

  

Shromaždiště bylo na Starém Městě mezi Náměstím Republiky a Anežským klášterem ve
venkovním sportovním areálu, kam jsme se po orienťácku nasardinkovali. Bylo přihlášeno ke
třem stovkám závodníků. Fronta na start (a prezentace vůbec) připomínala Benátky. Až na
počasí, to bylo luxusně jarní. Organizace byla dost punková – dopředu nebylo známo téměř nic,
ani přibližné délky tratí a na dotaz, kolik je limit, jsem se dozvěděla „tak ňák rozumně“. Tratě
byly tři a o tom, jakou kdo chce běžet, se každý rozhodl až po startu. C – jen po Starém Městě,
B – trať C plus Střelecký ostrov, Kampa a kus Nového Města a A – tratě C a B a k tomu Petřín a
ještě notný kus za Pražský hrad. Mapa formátu A3, oboustranná, měřítko 1 : 5 000, 43 kontrol,
scorelauf. Kontroly byly celkem záludné – jen kleštičky, a to nenápadných barev, visící za
provázek nejčastěji na okapech či hromosvodech. První jsme přeběhla, než mi došlo, že
TOHLE je kontrola.

  

      

Po Starém Městě to odsýpalo pěkně, jen nějaký průchod byl občas zavřený či jsem se po
vběhnutí do něj ocitla v otáčecích dveřích nákupního centra (takže jsem zas vycouvávala ven).
Na Kampě už jsem měla trochu jazyk na vestě, nicméně když jsem viděla, jaké věkové
kategorie míří na Petřín, nemohla jsem jinak než běžet trať A – cokoliv jiného by byla potupa.
Takže jsem se vyploužila sadem, proběhla se po zahradách u Břevnovského kláštera, novém
parku gen. von Stroela za Hradčanama, po Hradčanském náměstí (tam jsem odolala focení se
zaručeně pravým Karlem IV.) i Karlově mostě (kde jsem turistům zpestřila nejednu fotku) a silou
vůle dorazila přes Staroměstské náměstí do cíle. Závod moc pěkný, kamarád na mapách.cz
naměřil, že máme v nohou něco kolem 15 km. Výsledky zatím nejsou – nu byla jsem na trati
něco kolem 1:45 (Tomáš Dlabaja v cíli mluvil něco o 1:20 – pro srovnání) a možná mám něco
oraženo do špatného políčka (ono u 43 kontrol bez možnosti opravy to chybné ražení člověk
moc neudrží v hlavě), ale závod byl super, užila jsem si ho a určitě budu uvažovat o příštím
roce. Pro jistotu s Ladou, v kategorii C.
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